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پنج شنبه اول مرداد ۱۳۹۴ 
6 شوال۱۴۳6 - شماره ۲۱۱۱۳

 سرویس ورزشی-
گفت وگوی  در  کفاشیان  علی  هرچند 
مفصل اخیر خود وجود فساد در فوتبال 
را رد می کند اما نگاه منصفانه و واقع بینانه 
را  این ورزش  نشان می دهد ســرتاپای 
جریانات مخــرب و منفعت جو فرا گرفته 

است.
آقای علی کفاشیان رئیس محترم فدراسیون 
فوتبال ایران چند روز پیش فرصتی را علی رغم 
مشغله های فراوان کاری در اختیار مجله کیهان 
ورزشی قرار داد تا با خبرنگاران  این نشریه به 
گفت وگو بنشیند و به سؤالات آنها پاسخ گوید.   
این مصاحبــه به طور کامل و مفصل در همین 
مجله به چاپ رســیده کــه علاقمندان حتما 
آن را مطالعــه خواهند کــرد مصاحبه آن هم 
مصاحبه با رئیس فدراســیون رشته پرطرفدار 
و پرهیاهو و به همان نسبت پرحاشیه فوتبال 
حتما خواندنی اســت و در آن حتما مســائلی 
مطرح می شــود که هر یــک می تواند موضوع 
جالب و ســوژه قابل توجهی برای اهل تحلیل 
باشد. برای مثال در این مصاحبه آقای کفاشیان 
روی نکتــه ای تاکید کرد که به لحاظ اهمیت 
ما را واداشــت تا یادداشــت آخر هفته خود را 
به آن اختصاص دهیم. رئیس فدراســیون در 
این مصاحبه در پاسخ به سؤالی می گوید و بار 
دیگر هم می گوید که در فوتبال ما فساد وجود 
ندارد و اتهامات وارده وارد نبوده است! )نقل به 
مضمون( »فساد در فوتبال موضوعی است که 
طی ســال های اخیر همواره مطرح بوده و طی 
این سالها در این باره از جانب و جهات مختلف و 
جریان های متفاوت معمولا حرف و حدیث هایی 
مطرح شده است. این موضوع و بحث خواسته 
و ناخواسته در نزد اهالی ورزش و علاقه مندان 
فوتبال، به طور طبیعی موجبات نگرانی و دغدغه 
را فراهم آورده است. نگرانی درباره رخنه فساد و 
فاسدان در یکی از جذابترین رشته های ورزشی 
آن هم در کشوری که شاید بیشتر از همه جای 
دنیا حرف از حفظ ارزش های پهلوانی و حرف 
از اشــاعه و رواج ارزش هــای پهلوانی و حفظ 
روحیات جوانمردی در ورزش و جامعه می زند 
و در سطح ملی انقلابی عظیم برپا کرده که یکی 
از مهم ترین خصوصیاتش »ضدفساد بودن« و 
یکی از اصلی ترین  اهدافش اصلاح خرابی ها و 
دفع فاسد و مفسد در همه جنبه ها و عرصه های 
زندگی به ویژه ابعاد اجتماعی بوده طبیعی است. 
بنابراین هر عمل آلوده به فســاد )به ویژه آنجا 
که پای منافع ملی و حق مردم در میان باشد( 
از نظر این انقلاب به شــدت محکوم و از دید 
مردم انقلاب به پا کرده حرکتی ضداجتماعی و 

مغایر با خواست الهی است و...
ایــن نگرانی البته گاهی با تعجب و حیرت 
ناظــران و آگاهــان هم همراه می شــود و آن 
وقتی اســت که دیده می شــود طبق معمول 

رئیس فدراسیون وجود فساد را رد می کند اما...

جریان های مخرب و منفعت طلب 
در فوتبال ایران رخنه کرده اند!

کســانی که خود از عوامل و ریشه های فساد 
یا حداقل از مباشــران و مروجان و خلاصه به 
نوعی دست اندرکار و تاثیرگذار در مسئله فساد 
و خرابی در فوتبال هستند با موج سواری و در 
ســلک منتقدان در می آینــد و از لزوم مبارزه 
با فساد داد سخن ســرمی دهند و با دادن آن 
آدرس هــای غلط و ارائــه تحلیل های عوضی 
ســعی می کنند اولا خــود را همراه و همزبان 
با علاقه مندان خالص و دلسوزان واقعی نشان 
دهنــد و چهره موجهی را بــرای دنبال کردن 
اهداف بعدی نزد اهالی فوتبال برای خود درست 
کنند ثانیا با نشان دادن انگشت اشاره خود به 
ســمت نقاط موهوم و مطرح کردن مسائل و 

روشی که صاحبان آن سعی می کنند علتها و 
عوامل اصلی فساد کشف نشود و مسببان اصلی 
خرابی ها ناشناخته بمانند و به جای آن مسائل 
فرعی و معلول ها بزرگ وآگراندیسمان شوند و 
به کمک وســایل و  امکانات در اختیار به ویژه 
بمباران و هجمه بی امان رسانه ها افکار عمومی 
را به ســمتی که خود می خواهند و منافعشان 
ایجاب می کند بکشانند و متوجه کسانی کنند 
که به هر دلیل حاضر به کنارآمدن و همراهی 
و باج دادن به این جریانات نباشــند و آنها را به 
انگ هایی چون فاسد و مافیا و لمپن و سنتی و 
مخالــف نوآوری و... این آخری، آویزان بودن و 
جیره خواری متهم کنند در حالی که خود فارغ 

عکس تزئینی است

دلایل واهی بر طبق روش شناخته شده و نخ نما 
شــده »بحث انحرافی« راه بیندازند و اذهان و 
افکار مردم و مسئولان را دچار تردید و اشتباه 
کنند و مانع از کشف ریشه ها و کانون فساد و 

تخریبگری شوند و...
بالاتر گفتیــم این روش قدیمی و ترفندی 
کهنه اســت کــه رفته رفتــه دارد بر همگان 
حتی دیرباوران و به ویژه کســانی که خود را 
به خواب زده اند روشــن و مشــخص می شود. 

تیم منتخب کشتی آزاد برای حضور در جام 
زیلکوفسکی لهستان بامداد دیروز )چهارشنبه( 

عازم این کشور شد.
رقابت های بین المللی جام زیلکوفسکی لهستان روز 
جمعه 2 مردادماه در شهر ورشو برگزار می شود که تیم 
منتخب کشتی آزاد برای حضور در این مسابقات بامداد 
دیروز )چهارشنبه( عازم لهستان شد.اسامی نفرات اعزامی 

به این رقابت ها به شرح زیر است:
*74 کیلوگرم: علیرضا قاسمی، مرتضی رضایی قلعه 

و پیمان یاراحمدی
*97 کیلوگــرم: عبــاس طحان و محمدحســین 

محمدیان
سرمربی: رسول خادم،مربیان: علی اکبر دودانگه و 
رضا لایق، مدیر فنی تیم های ملی کشتی آزاد: علیرضا 

رضایی
همچنین رقابت های بین المللی کشتی فرنگی جام 
پیت لاسینسکی لهســتان روزهای 3 و 4 مردادماه در 
شهر ورشو برگزار می شود که تیم منتخب کشتی فرنگی 
برای حضور در این مسابقات بامداد امروز)پنجشنبه( عازم 
لهستان  شد.اسامی تیم منتخب اعزامی به این مسابقات 

به این شرح است:

اعزام آزادکاران و فرنگی کاران به رقابت های بین المللی لهستان

*59 کیلوگرم: حمید سوریان، محسن حاجی پور و 
عبدالمحمد پاپی

 *66 کیلوگرم: مهدی زیدوند و محمدعلی گرایی
*98 کیلوگرم: قاسم رضایی و مهدی علیاری

*130 کیلوگرم: بشــیر باباجان زاده، مهدی نوری و 
شهاب قوره جیلی

از ژســت هایی که می گیرند و شــعارهایی که 
می دهند و نقشه هایی که بازی می کنند مصداق 
همه اینهایی هستند که خود برای ردگم کنی به 

دیگران نسبت می دهند...
باری مسئله فساد در فوتبال وقتی جدی تر 
شــد که از زمستان ســال 92 مجلس شورای 
اسلامی و  کمیسیون اصل 90 وارد این موضوع 
شــدند و... اخیرا پــس از مدتها انتظار یکی از 
اعضای این کمیسیون اعلام کرد بر طبق اسناد 

و مدارک موجود فساد در فوتبال محرز و قطعی 
است و... و به زودی گزارش تهیه شده  توسط 
این کمیسیون در صحن مجلس قرائت خواهد 
شد. یکی، دو روز بعد رئیس فدراسیون فوتبال 
حرف قبلی خود را تکرار و اعلام کرد: »در فوتبال 
شاید تخلف وجود داشته باشد اما وجود فساد را 
قبول ندارم اگر هست با مدرک نشان دهند.« 

)نقل به مضمون(
ما همان وقت ضمن انعکاس این خبرها و 
اظهارنظرها طی چند مقاله خواستار روشن شدن 
موضوع شدیم و البته بر نظر آقای کفاشیان هم 
تاکید کردیم که اگر واقعا در فوتبال فساد وجود 
دارد و در این باره نمایندگان محترم به دلایل و 

اخلاق، رفتار و مناســبات رایــج و حاکم بر آن 
بســامان و مطلوب نیست و همین مسائل باعث 
می شود تا علی رغم توان بالقوه فوتبال برای رشد 
و ظرفیت های مناسب انسانی و مادی این رشته 
از رشد لازم و شتاب کافی و قابل قبول در مسیر 
پیشرفت برخوردار نباشد. البته در این باره شاید 
آقای کفاشیان و مســئولان فوتبال با ما موافق 
نباشند چنانکه در مصاحبه اخیر خو.د با سرویس 
ورزشی کیهان بار دیگر وجود فساد در فوتبال را 
رد کرده و همچنین در واکنش به مصاحبه اخیر 
نگارنده با رادیو کــه این گونه مدیریت و نگرش 
را برای مبارزه با پلشــتی های فوتبال و جریانات 
مانع ســاز و تاثیرگذار بر آن را مناسب ندانسته 
واکنش  نشــان داده و اینجا و آنجا گلایه هایی 
کرده و در مقام پاســخگویی برآمده اند اما ما به 
مصداق »رنگ رخساره خبر می دهد از سر ضمیر« 
با نگاه به واقعیات فوتبال و شــرایطی که در آن 
واقع است )البته بدون جدی گرفتن رنکینگ های 
متغیری که از طرف فیفا و...( اعلام می شود، آری 
با نگاهی منصفانــه و واقع بینانه ضمن احترام و 
ارادت شخصی به مسئولان فعلی و شخص ریاست 
محترم فدراسیون فوتبال معتقدیم در سرتاپای 
این فوتبال جریانات مخرب و منفعت  جو حضور 
دارند و این جریانات فاسد )به قول کمیسیون اصل 
90( یا متخلف )بنا بر نظر آقای کفاشیان( و در 
هر صورت مخل و مخرب سعی می کنند کار و بار 
این رشته پرطرفدار و جذاب سامان پیدا نکند و 
عملا تغییری در آن اتفاق نیفتد و وضع موجود که 
منافی مصلحت  فوتبال اما متضمن منافع نامشروع 
آنهاست، تداوم پیدا کند. ما معتقدیم اگر غیر از 
این بود و مسئولان فوتبال )چه فعلی و چه قبلی 
و...( با روش و نگرش دیگری و با مدیریتی قاطع 
اصلاح گرانه و در یک کلام »جهادی« این رشته 
را مدیریت و اداره می کردند و دســت جریانات 
مداخله گر را قطع می کردند و شرایط آرام، سالم 
و فضای کاری را در آن برقرار می کردند وضعیت 
فوتبال ایران حالا به گونه ای دیگر بود و به جای 
بحث های تکراری و کسالت آور فعلی پیشنهادات 
ســازنده و مثبت از ســوی کارشناسان واقعی و 
راستین و چهره های فوتبالی استخوان خرد کرده 
خوشنام که در شرایط فعلی اغلب کنار نشسته و 
منزوی شده اند مطرح و از سوی مسئولان به کار 

بسته می شد و... به قول شاعر: 
میخانه اگر ساقی و صاحبنظری داشت

  می  خوردن و مستی ره و رسم دگری داشت!
علی ایحال ما امیدواریــم نمایندگان محترم و 
کمیســیون مربوطه اگر واقعا آن طور که می گویند  
و حتی بــرای اثبات ادعای خود شــواهدی را به 
اجمال مطرح می کنند معطلی و درنگ را پیش از 
این جایز نداننــد و با ارائه گزارش خود به مردم و 
علاقه مندان ورزش و مسئولان ارشد فوتبال و ورزش 
به وظیفه قانونی و انقلابی خود در مبارزه علیه فساد 
و زشــتکاری)این بار در فوتبال( تمام و کمال و با 

شهامت عمل کنند...

اسنادی دست یافته و رسیده اند آن را، یا لااقل 
بخشی از آن را با مردم و اهالی ورزش در میان 
بگذارند و بیش از این فرصت عرض اندام و ادامه 
حیات در رشته های حساس و پرطرفدار مثل 

فوتبال به فساد و مفسد ندهند. 
چیزی کــه در آن تردیدی وجود ندارد و بر 
همگان امری مســلم است وضعیت کلی و حال 
عمومی فوتبال ماســت که مناسب و رو به راه 
نیست. شرایط فوتبال به ویژه از حیث فرهنگی، 

فدراسیون  رئیس  اعلام  اســاس  بر 
والیبال، طرحی وجود دارد که سطح یک 
لیگ جهانی والیبال با ۱۲ تیم برگزار شود.
حذف روســیه از جمــع 8 تیم برتر لیگ 
جهانی والیبال و پیش رو بودن المپیک 2016 
ریو باعث شده احتمال تغییر ساختار دیدارهای 

لیگ جهانی والیبال 2016 قوت بگیرد.
بر اساس اعلام رئیس فدراسیون والیبال، 
این احتمال وجود دارد که ســطح یک لیگ 
جهانی والیبال بــا 12 تیم و در قالب 3 گروه 
4 تیمی برگزار شــود. به این شکل، تیم ملی 
والیبال روســیه در بین تیم هــای برتر باقی 
می ماند و تیم های فرانسه، بلژیک، آرژانتین و 
بلغارستان به عنوان تیم های برتر سطح دوم به 

جمع تیم های برتر اضافه می شوند.
نحوه برگزاری دیدارهای مرحله بین قاره ای 
نیز به این شکل است که هر 4 تیم یک گروه 
در پایان هر هفته در یک کشــور جمع شده و 
به صورت دوره ای با هم یک مســابقه برگزار 
می کنند. به این ترتیب مرحله بین قاره ای 4 
هفته طول می کشد تا در نهایت 2 تیم برتر هر 

گروه راهی مرحله نهایی شوند.
داورزنی در این مورد گفت: سال برگزاری 
المپیک برای تیم ها بســیار ســخت است و 
بســیاری از تیم هایی کــه در المپیک حضور 
خواهند داشت در لیگ جهانی بازی می کنند 
به همین دلیل، تغییر ساختار دیدارهای لیگ 
جهانی 2016 بســیار محتمل اســت با این 
حال هنوز مشــخص نیســت که همه تیم ها 
بتوانند ورودی 350 هزار دلاری لیگ جهانی 
و تجهیــزات پخش HD را در کشورشــان 

راه اندازی کنند.
رئیس فدراســیون والیبال تصریح کرد که 
تغییرات لیگ جهانی تنها در سال منتهی به 
المپیک اعلام می شود و از سال 2017 دوباره 

به شرایط قبل باز می گردد.

خبر دیگر در خصوص لیگ جهانی والیبال 
اینکه تیم ملی والیبال ایران با سقوط دو پله ای 
که در لیگ جهانی 2015 داشت در رنکینگ 
آینده فدراســیون جهانی نیز یک پله سقوط 

کرده و در رده یازدهم قرار خواهد گرفت.
بر اساس گزارش سایت والیبال جهان، در 
رنکینگ آتی فدراسیون جهانی والیبال که قرار 
است ماه سپتامبر منتشر شود تیم ملی برزیل با 
330 امتیاز کماکان در صدر قرار دارد. روسیه 
که ســطح دو لیگ جهانی سقوط کرده است 
 FIVB بــا 324 امتیاز در مکان دوم رنکینگ
می ایســتد. رده ســوم این رده بندی به تیم 

لهستان با 285 امتیاز می رسد. 
در رنکینگ بعدی فدراسیون جهانی والیبال 
تیــم ایران با 126 امتیاز نســبت به رنکینگ 
جاری یک رده سقوط می کند و در رده یازدهم 
قرار می گیرد. جالب اینکه فرانسه، قهرمان لیگ 
جهانــی با 115 امتیاز بعــد از ایران در مکان 

دوازدهم می ایستد.
رده بندی 15 تیم برتر دنیا در رنکینگ آتی 

FIVB به شرح زیر خواهد بود:
1- برزیل 033 امتیاز
2- روسیه 423 امتیاز

3- لهستان 582 امتیاز
4- ایتالیا 252 امتیاز
5- آمریکا 512 امتیاز

6- صربستان 271 امتیاز
7- آرژانتین 071 امتیاز

8- بلغارستان 051 امتیاز
9- آلمان 041 امتیاز
10- کوبا 131 امتیاز

11- ایران 621 امتیاز
12- فرانسه 511 امتیاز
13- استرالیا 901 امتیاز

14- کانادا 79 امتیاز
15- کره جنوبی 57 امتیاز

سرمربی: احد پازاج، مربی: حمید باوفا، مدیر فنی 
تیم های ملی کشتی فرنگی: حسن بابک

رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام زیلکوفسکی 
و کشتی فرنگی جام پیت لاسینسکی لهستان به ترتیب 
روزهای 2 و 3 و 4 مردادماه در شــهر ورشــو لهستان 

برگزار می شود.

 برنامه اســتراتژیک فدراسیون تنیس 
با ســقوط تیم ملی ایران به گروه ســوم 
رقابت های جام دیویس در منطقه آســیا و 

اقیانوسیه شکست خورد.
مجید شایسته 5 سال قبل زمانی که ریاست 
فدراســیون تنیــس را برعهده گرفــت، برنامه 
اســتراتژیک این فدراسیون را صعود تیم ملی به 
گروه اول منطقه آسیا و اقیانوسیه در سال 1395 
اعلام کرد اما ســقوط این تیم به گروه ســوم به 
خوبی نشــان می دهد که برنامه ها و فعالیت های 

این فدراسیون با شکست روبرو شده است.
متاسفانه تنیس ایران در طول دو دهه اخیر 
شرایط نابسامان و بحرانی را پشت سر می گذارد 
و تغییرات در راس این فدراســیون هم نتوانسته 
است، این رشته جذاب و دیدنی را به دوران اوج 

خود در دهه 50 برساند.
شکست های سنگین تنیس بازان ایران در گروه 
دوم رقابت هــای جام دیویس برابر تیم های ملی 
اندونزی و کویت نشــان داد که دیگر نمی توان با 
برنامه های مقطعی و کوتاه مدت موفق عمل کرد. 
ملی پوشــان تنیس ایران برای جدال با تیم 
کویت، تنها اردوی دو هفته ای را در رومانی برگزار 
و در رقابت های فیوچرز این کشور شرکت کردند 
و با آمادگی اندک به مصاف تنیس بازان حرفه ای 
حریف رفتند.تصمیم گیری های اشتباه مربیان تیم 
در انتخاب بازیکنان به ویژه در دیدار حساس دوبل 
)دو نفره( مزید بر علت شد تا تیم ایران به راحتی 
در تهران مغلوب حریف خود شود و دوباره به گروه 

سوم جام دیویس سقوط کند.
واقعیت این است که مربیان تنیس نتوانسته اند 
همانند داوران ســطح فنی خود را ارتقا دهند و 
رئیس فدراســیون تنیس نیز بیش از چهار سال 
است که به دنبال استخدام یک مربی خارجی بوده 
و امید به کمک اهالی تنیس بسته است تا خلأهای 

موجود در این بخش همچنان افزایش یابد.

از سوی دیگر بررســی ها نشان می دهد که 
برنامه های پشتوانه سازی که از حدود 10 سال قبل 
و از زمان علیرضا خروشی رئیس سابق فدراسیون 
تنیس آغاز شــده، نتوانسته گره از مشکلات این 
رشته ورزشی را باز کند زیرا برنامه مدونی برای 

سرمایه گذاری بر روی تنیس بازان وجود ندارد.
تنیس بازان در رده های سنی زیر 12، 14، 16 
و 18 ســال تحت پوشش فدراسیون تنیس قرار 
دارند اما پس از آن به حال خود رها می شوند تا 

روند پشتوانه سازی تیم ملی متوقف شود.
بدون تردید بــا ادامه روند کنونی در تنیس 
هرگز نمی تــوان، امیدوار به تحولات اساســی 
در این رشــته ورزشــی بود مگر آن که تفکرات 
مدیران فدراســیون تنیس تغییر کند و به جای 
اجرا برنامه های مقعطی، برنامه ای مدون را برای 
توسعه این رشته ورزشی طراحی کنند و با حمایت 
همه جانبه از چند تنیس باز جوان و باآتیه، آینده 
تنیــس ایران را تضمین کننــد.در حال حاضر، 
تنیس بازان در طول ســال حداقل در 30 هفته 
رقابت های بین المللی شرکت می کنند تا بتوانند 
جایگاه خود در فهرســت فدراسیون بین المللی 
تنیس )ITF( و اتحادیــه حرفه ای تنیس بازان 
جهــان )ATP( افزایش دهنــد و با آمادگی در 
خدمت تیم های ملی خود باشند اما تنیس بازان 
ایران در طول سال حداکثر در 10 دوره پیکارهای 
بین المللی شرکت می کنند و نمی توانند خود را از 

نظر فنی ارتقا دهند.
کارشناسان تنیس نیز در سال های اخیر بارها 
از فدراسیون خواسته اند مقدمات اعزام تنیس بازان 
جوان را به چندین دوره مسابقه های بین المللی 
در طول سال فراهم کند تا ملی پوشان کشورمان 
تجربیات لازم برای رویارویی با حریفانشــان در 
رقابت های رسمی را به دست آورند اما فدراسیون 
هیچگاه به درخواســت های آنها توجهی نکرده 

است.

برنامه های استراتژیک فدراسیون یکی پس از دیگری شکست می خورد

فدراسیون  سرپرســت 
دانشــگاهی  ورزش هــای 
تقدیر  مراســم  برگزاری  از 
از مــدال آوران ایــران در 
رقابت های یونیورســیاد 
کره   جنوبی در روزهای آینده 
و با حضور وزرای علوم، ورزش 
و جوانان و رئیس کمیته ملی 

المپیک خبر داد.
محمــد پورکیانی بــا بیان 
اینکــه برگزاری مراســم تقدیر 
ورزش  کاروان  مــدال آوران  از 
دانشــجویی ایران در بیســت و 
بازی هــای  دوره  هشــتمین 
دانشــجویان جهان در دســت 
برنامه ریــزی اســت اظهار کرد: 
درصدد هستیم مراسم شایسته ای 

را برای تقدیر از این افتخارآفرینان 
در رقابت های یونیورسیاد ترتیب 
دهیم و با حضــور وزرای علوم، 
ورزش و جوانان و رئیس کمیته 
ملی المپیــک از تلاش های این 
ورزشکاران تقدیر کنیم. سرپرست 
فدراسیون ورزش های دانشگاهی 
افــزود: هنوز زمــان قطعی این 
مراسم مشخص نشده اما در پی 
این هســتیم هر چه زودتر آن را 
برگزار کنیم و پاداش مدال آوران 
را پرداخت کنیم. وی با اشاره به 
ورزشکاران  بزرگ  موفقیت های 
اعزامــی ایــران بــه رقابت های 
یونیورســیاد کــه در نهایت به 
کسب عنوان بی نظیر نهمی ایران 
در ایــن رقابت ها انجامید گفت: 

ورزشکاران، مربیان و سرپرستان 
تیم های اعزامــی همگی تلاش 
ارزشمندی داشتند که جا دارد 

از همگی آن ها تشکر کنم.
پورکیانــی تصریــح کــرد: 
ایــن موفقیت باعث نمی شــود 
مــا ایــرادات را نبینیم و به فکر 
موفقیت های بیشتر در دوره های 
بعدی نباشــیم. بر همین اساس 
کمیته  ارزیابی عملکرد تیم های 
اعزامی را تشکیل داده ایم که در 
آن مربیان و سرپرســتان تیم ها 
حضور دارند و با برگزاری جلسات 
مختلف نسبت به شناسایی نقاط 
ضعف و مستندسازی آن ها برای 
موفقیت بیشتر در مسابقات بعدی 

اقدام خواهیم کرد.

تجلیل از مدال آوران ایران 
در مسابقات دانشجویان جهان

در حالی که فدراسیون تنیس روی میز 
5 ماه است با سرپرست اداره می شود، هنوز 
تکلیف انتخابات این فدراســیون مشخص 

نیست.
 19 آذرماه سال گذشته ثبت نام از نامزدهای 
انتخابات فدراســیون تنیس روی میز پایان یافت 
و 18 داوطلب برای رســیدن به صندلی ریاست 
ثبت نام کردند. این در حالی بود که 4 اســفندماه 
احمد سعادتمند به عنوان سرپرست جای محمد 
زارع پور رئیس این فدراســیون را گرفت تا طبق 
حکم وزیــر ورزش و جوانــان مقدمات برگزاری 
انتخابات فدراســیون را فراهــم کند، اما تغییر و 
تحولات و عزل و نصب ها در این فدراسیون روند 

کار را به سمت دیگری برد.
حــال بعد از انجام مقدمات برگزاری مجمع و 

7 ماه از ثبت نام نامزدها گذشت
انتظار ادامه دار

 اهالی تنیس روی میز 
برای برگزاری انتخابات

خصوصاً انجام انتخابات استان هایی که با سرپرست 
اداره می شد، انتخابات فدراسیون مدتی است آماده 
برگزاری اســت، اما هنوز تاریخی از سوی وزارت 
ورزش تعیین نشــده اســت. طولانی شدن روند 
برگزاری انتخابات باعث شــده تا شایعات زیادی 
حول و حوش این رشــته ورزشی به گوش برسد، 
از ثبت نام مجدد انتخابات تا مهندســی انتخابات 

برای یک کاندیدای خاص.
از میان اهالی تنیس روی میز شنیده  می شود 

معاونت قهرمانی وزارت ورزش و جوانان ثبت نام 
مجدد را منتفی دانســته، اما هستند افرادی که 
برای به تعویق انداختن انتخابات فدراسیون تنیس 
روی میز تلاش می کنند. این در حالی اســت که 
سعادتمند سرپرست فدراسیون در چند مصاحبه 
اخیر خود اعلام کرده مقدمات برگزاری انتخابات 
انجام شده و فدراسیون آماده انجام انتخابات است. 
او اعلام کرده تأیید صلاحیت چند نفر هنوز اعلام 
نشــده اســت، اما صحبت های سعادتمند بعد از 
گذشت 7 ماه از ثبت نام نامزدها کمی غیرمنطقی 

به نظر می رسد.
برخی رؤسای هیئت های استانی هم که عضو 
مجمع انتخاباتی هستند از وزارت ورزش خواسته اند 
انتخابات هرچه زودتر برگزار شــده و تکلیف این 

فدراسیون مشخص شود.

 مربی مستعفی تیم ملی ژیمناستیک 
دلیل این تصمیم خــود را عدم وجود 

خرد جمعی در تیم ملی عنوان کرد.
رضا خیرخواه  با تأیید خبر استعفایش از 
مربیگری تیم ملی ژیمناستیک اظهار داشت: 
13،14 ســال اســت که به عنوان سرمربی و 
مربی در تیم های ملی فعالیت می کنم و هدف 
نیز همیشه کار خیر و کمک بوده است. اولین 
فینالیســت تاریخ ایران در بازی های آسیایی 
شاگرد من بود. من 20 سال است که با آذرپی، 
سرمربی ایران دوست هستم اما شرایط در تیم 
ملی آن طور که باید باشد، نیست چون خرد 

جمعی وجود ندارد.
وی ادامه داد: ما مربی تیم ملی هســتیم 
اما هیچ نقشی ایفا نمی کنیم. برای آنکه بدانم 
اردو چه زمانی و در کجا برگزار می شود، باید 
از ژیمناست ها سوال کنم. این نشان می دهد 
که هیچ هماهنگی بین کادر فنی نیست و هیچ 
برنامــه کوتاه مدت یا بلند مدتی وجود ندارد. 
در 2 سال گذشته که به عنوان مربی در کنار 

مربی مستعفی تیم ملی ژیمناستیک از دلایل کناره گیری اش گفت:

نمی خواستم بیش از این شخصیتم زیر سوال برود
تیم ملی حضور داشتم، حتی یک جلسه نیز بین 

اعضای کادر فنی برگزار نشد.
مربی مستعفی تیم ملی ژیمناستیک گفت: 
نباید خبر برگزاری انتخابی تیم ملی یک هفته 
زودتر به ژیمناست ها اعلام شود. در واقع یا باید 
تقویم ورزشی داشته باشیم یا اینکه حداقل دو 
ماه زودتر به بازیکنان این مسئله را اعلام کنیم. 
مگر می شود 10 روز قبل از برگزاری این موضوع 

مهم به نفرات اعلام شود؟
خیرخواه عنوان کرد: تا الان ســکوت کردم، 
چرا که نمی خواستم ژیمناستیک دچار تنش شود 
اما شأن و شخصیتم حفظ نشد و زیر سوال رفت. 
هرگــز به آذرپی توهین نمی کنم و احترامش را 
همواره حفظ خواهم کرد اما واقعیت این اســت 
که برنامه ریزی وجود ندارد و هیچ کســی نیز به 
حرف مان گوش نمی دهد. مگر من کارگر هستم 

که بخواهم از حضور در اردوی تیم ملی ذوق زده 
شــوم؟ من 15 سال اســت که در سطح ملی 

مربیگری می کنم و مربی بی تجربه ای نیستم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا این مسائل 

را با فدراســیون نیز در میان گذاشته اید؟ گفت: 
به رئیس و دبیر فدراسیون گفتم اما نمی دانم چرا 
این گونه رفتار می شــود. شاید آنها ادامه شرایط 
به این شــکل را دوست دارند. واقعاً دلم به حال 

ژیمناست ها می سوزد. آنها بدون آنکه درآمد و 
پولی داشته باشند به حضورشان ادامه می دهند 
و دعا می کنم در مسابقات قهرمانی آسیا نیز مزد 

زحمات خود را بگیرند.
مربی مســتعفی تیم ملی ژیمناستیک در 
پاسخ به این ســوال که چرا در این برهه مهم 
زمانی و قبل از اعزام تیم ملی به ژاپن اقدام به 
استعفا کرده و آیا این وضعیت بر روحیه نفرات 
تاثیر منفی دارد یا خیر، اظهار داشــت: ســال 
گذشته و پیش از برگزاری مسابقات آسیایی تمام 
بار برگزاری اردوی تیم ملی بر روی دوش استان 
قزوین که من از آنجا هستم، افتاد. سه ماه اردوی 
تیم ملی را میزبانی کردیم  و تلاش مان این بود 
که بهترین امکانات را به ملی پوشان بدهیم اما 
بــه یک باره و چند روز قبــل از اعزام من را از 
تیم ملی کنار گذاشتند. آن زمان شاید می شد 
حرف از تأثیر منفی بر روی روحیه بازیکنان زد 
اما این بار خیلی در تصمیمات نقش نداشتم و 
به همین دلیل فکر نمی کنم اســتعفا چندان 

تاثیرگذار باشد.

بازار نقل و انتقــالات در دنیای فوتبال 
داغ اســت و تمام رســانه های خبری از 
پیوســتن فلان بازیکن به بهمان باشگاه با 
عقد قراردادی سه یا چهار ساله خبر می دهند 

اینجا برعکس همه لیگ های دنیا است!

بحران قراردادهای یکساله در فوتبال ایران
پرطرفدارترین باشگاه  های ایران هستند، همچنان 

وضعیت مالکیتی سردرگمی دارند.
این دو باشگاه و البته دیگر باشگاه های کشور 
هنوز نتوانسته اند مشکل حق پخش را حل کنند 

و به همین خاطر درآمد قابل قبولی از این مجرا 
به حساب آنها واریز نمی شود. با این اوصاف چرا 
باید انتظار داشت قراردادها بالای یک سال باشد.

این موضوع را باید نوعــی بحران تلقی کرد 
چراکه اگر چنین نبود کشــورهای صاحب نام در 
عرصه فوتبال که همواره دیدگاهی تجاری به مقوله 
جذب بازیکن داشته اند، این گونه اقدام به جذب 
بازیکن می کردند. مخلص کلام اینکه باشگاه های 
ایران در این خصوص متضرر می شوند و موضوع 
درآمدزایی از فروش بازیکن در ســبد آنها خالی 
می مانــد چون ثبات مدیریتــی و متعاقبا برنامه 

بلندمدت ندارند.

البته این قضیه در فوتبال ایران 
صدق نمی کند.

 فوتبال از ســال ها قبل به یک 
تجارت قابل توجه در جهان تبدیل 
شده و فهرست منتشر شده درآمد 
ســالیانه باشگاه ها نشان از این دارد 
که بعضا چه سود سرشاری به جیب 

مالکان باشگاه ها می رود.
مثلا در این خصوص کافی است 
که به باشگاه آرسنال اشاره شود که 
با درآمــد فروش بازیکنان در فصل 
نقل و انتقالات توانســت ورزشگاه 
امارات را بنا کند. باشگاه هایی که با 
هدف جذب و پرورش بازیکن، اقدام 

به یارگیری می کنند و ســپس همان بازیکن را با 
قیمتی چند برابر به تیم های دیگر می فروشند.

همــه این موارد منوط به ثبات مدیریتی یک 
باشــگاه و متعاقبا برنامه بلندمدت اســت. اما در 
فوتبال ایران وضع چگونه اســت؟ اینجا برعکس 
اروپا و جهان که فقط در موارد خاص و در خصوص 
بازیکنان مســن قرارداد یک ساله می بندند، با هر 

بازیکنی قراردادی یک ساله بسته می شود.
فوتبال ایران ســال های ســال اســت که از 
بحــران مدیریتی رنج می برد و چاره ای اساســی 
در این خصوص اندیشــیده نشده است. به عنوان 
مثال باشــگاه های پرســپولیس و اســتقلال که 

تنیس ایران همچنان درکما

طرح جدیدی که  در برگزاری لیگ جهانی پیاده می شود

نبرد ایران و 11 قدرت والیبال
 در سطح یک مسابقات


